
Goedenavond, ik mag hier inspreken namens het bestuur van Dorpshuis de Werf in Hauwert. 

De Visie en de kaders die in het LTA staan snappen wij als bestuur; School, sport en samenkomst 

centraal stellen staat in de visie. Ik wil benadrukken dat voor de toekomst en exploitatie van De Werf 

onze school van essentieel belang is (en natuurlijk ook de leefbaarheid van ons dorp). Ruim 17% van 

onze inkomsten komt van de gemeentelijke vergoeding voor het gebruik van de gymzaal voor de 

gymlessen van de school.  

Wat betreft de praktische invulling van het LTA missen er nog wel wat zaken of zijn er nog losse 

eindjes. Wij vinden dat er over de volgende punten nog duidelijkheid of uitwerking moet komen 

voordat de raad een goed overwogen besluit kan nemen. 

- Financieel ligt de nadruk van het LTA op de gemeentelijke investerings- & 

onderhoudssubsidie (40% - 30% - 30%). Deze moet echter nog nader uitgewerkt worden 

middels een update van de bestaande investeringsregeling voor accommodaties. Hierin 

worden toets criteria opgenomen. Welke? Het aanvraagformulier is nog niet klaar. 

- Ook het subsidiebeleid voor exploitatiesubsidie wordt nog herzien. Als antwoord op vraag 8 

van Groenlinks wordt gesteld dat het LTA geen directe invloed heeft op de exploitatie van 

accommodaties. Maar het heeft wel effect op het exploitatieresultaat en liquiditeit. Als er 

voor een investering een lening nodig is zal er rente en aflossing betaald moeten worden. 

Hoe wordt hier rekening mee gehouden in de herziening van het subsidiebeleid. 

 

Kortom het LTA, de update van de bestaande investeringsregeling en de herziening van het 

subsidiebeleid zouden in één voorstel beoordeeld moeten kunnen worden. 

 

- Verder wordt er in het LTA gesproken over een objectieve toetsing van aanvragen voor de 

investerings- & onderhoudssubsidie. Hoe gaat dat gebeuren? Een aantal criteria zijn denken 

wij moeilijk objectief vast te stellen. Er wordt gesproken over Aantoonbare behoefte binnen 

de gemeenschap, bijdrage aan gemeentelijke doelstellingen en een eerlijke behandeling van 

alle initiatieven. Maar hoe zijn deze dingen objectief vast te stellen?  

 

- Voor wat betreft de 30% eigen bijdrage vindt ons bestuur dat ook een bijdrage in natura en 

onbetaalde arbeid hiertoe gerekend moeten worden. Aangezien we in ons dorp vele 

vrijwilligers hebben die initiatieven willen ondersteunen maar geen traditie van 

dorpsveilingen hebben. Over dit onderwerp heeft onze penningmeester 14-9-2023 een mail 

gestuurd als reactie op vragen over onze subsidieaanvraag. Maar daar hebben we geen 

reactie op gekregen. 

 

- Tot slot een opmerking over de hoogte van de ontvangen exploitatiesubsidie in relatie tot de 

OZB. Wij subsidiërend eigenlijk de gemeente Medemblik want we betalen ongeveer 9k OZB 

en we ontvangen € 7.500,- exploitatie subsidie. 

Sinds 1 januari 2019 is het voor gemeenten mogelijk om aan Dorpshuizen en Multi 

functionele accommodaties een lagere OZB belasting te rekenen door het tarief voor 

woningen te gebruiken. Het is bij ons niet bekend of de gemeente Medemblik dit heeft 

ingevoerd. 

 

 


